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Protokół Nr 6/2019 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 21 maja 2019 r. 
 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

Obecni wg załączonej listy. 

 

Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2.  Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) w sprawie planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto 
Białogard oraz granic obwodów publicznych szkół podstawowych mających siedzibę na 
obszarze miasta Białogard – druk A, 

b) w sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego – druk B, 
c) w sprawie podjęcia przez Miasto Białogard współdziałania z innymi jednostkami 

samorządu terytorialnego  i organizacją pozarządową w zakresie wspólnej realizacji 
projektu partnerskiego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Zachodniopomorskiego 2014-2020, Oś priorytetowa VII Włączenie społeczne. Działanie 
7.6 – druk C, 

d) w sprawie bonifikat od ceny nieruchomości sprzedawanych jako lokale mieszkalne – druk 
D, 

e) w sprawie bonifikat od ceny nieruchomości sprzedawanych w wyniku uwzględnienia 
roszczeń, o których mowa w art. 209a ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o 
gospodarce nieruchomościami – druk E, 

f) w sprawie zgody na ustanowienie zastawu rejestrowego na udziałach Miasta w Spółce 
z ograniczoną odpowiedzialnością „Regionalne Wodociągi i Kanalizacja” z siedzibą 
w Białogardzie - druk F,  

g) w sprawie programu działania Rady Miejskiej Białogardu na okres kadencji 2018-2023 - 
druk G. 

3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 

Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz przedstawiony porządek, 

głosując: za-5 (jednogłośnie). 

 

Ad 2  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące  projekty uchwał: 
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a) w sprawie planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto 
Białogard oraz granic obwodów publicznych szkół podstawowych mających siedzibę na 
obszarze miasta Białogard – druk A, 
Przedstawiła: Iwona Kocik, w/z Naczelnika Wydz. Edukacji  

 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – pytał jaka jest wizja wykorzystania obiektu SP Nr 4 po gimnazjum? 
Naczelnik – odpowiedziała, że od września 2017 r.  oba budynki są wykorzystane w całości. 

Gimnazjum ma 2 oddziały, które wychodzą, ale oprócz tego w tym budynku uczyły się klasy 
V, VI, VII i VIII. W sumie podzielono liczbę uczniów proporcjonalnie tj. na ul. Grunwaldzkiej 
zostały klasy I-IV a V-VIII na ul. Kościelnej. Docelowo w SP Nr 4  są roczniki podwójne po 5,6 
klas i póki one nie wyjdą może być zasadne, aby ta szkoła funkcjonowała na dwa budynki, 
aby uniknąć zmianowości. 

J.Leszczyk – pytał jak to się ma do SP Nr 1 i SP Nr 3? 
Naczelnik – wyjaśniła, że SP Nr 1 kończy klasy gimnazjalne, odchodzi ponad 130 uczniów. 
Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 
 
 

d) w sprawie bonifikat od ceny nieruchomości sprzedawanych jako lokale mieszkalne – 
druk D, 
Przedstawiła: Beata Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Nieruchomości  

 
Głos w dyskusji zabrali: 
P.Szyszlak – pytał jak się ma ten projekt do finansów? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że przeliczyli i w kształcie uchwały obowiązującej były 

wpływy do budżetu 820 tys. zł, a w proponowanej miesiąc temu 2 mln 200 tys. zł, a w obecnej 
1 mln 900 tys. zł. Rok wybudowania podnieśli dla wysokich 70% bonifikat do roku 1955, a po 
1956 roku bonifikaty wyniosą 30%. 

J.Leszczyk – prosił o uzasadnienie dlaczego rok 1955. 
Naczelnik – odpowiedziała, że to zaproponowała Komisja Infrastruktury. 
J.Leszczyk – stwierdził, że taka zmiana nie spowoduje większych wpływów do budżetu. Był 

przeciw takim zmianom. 
Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-4, przeciw-1, wstrzymało się-0. 
 

e) w sprawie bonifikat od ceny nieruchomości sprzedawanych w wyniku uwzględnienia 
roszczeń, o których mowa w art. 209a ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o 
gospodarce nieruchomościami – druk E, 
Przedstawiła: Beata Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Nieruchomości dodając, że to 

propozycja do niewielkich budynków. Ze spółdzielni mieszkaniowych 
pisma wracają. Nieruchomość musi być wykorzystana dla tej wspólnoty. 
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Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – powiedział, że tu nie możliwości spłaty na raty. 
Naczelnik – odpowiedziała, że nie, bo będzie bonifikata. Albo będzie bonifikata, albo raty. 
M.Siwek – pytał czy wspólnoty dostały informację o tej uchwale? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że nie. 
Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 
 

b) w sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego – druk B, 
Przedstawiła: Karolina Siwek, Z-ca Burmistrza 

Przewodniczący Komisji – w wyniku braku głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 
c) w sprawie podjęcia przez Miasto Białogard współdziałania z innymi jednostkami 

samorządu terytorialnego  i organizacją pozarządową w zakresie wspólnej realizacji 
projektu partnerskiego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Zachodniopomorskiego 2014-2020, Oś priorytetowa VII Włączenie społeczne. Działanie 
7.6 – druk C, 
Przedstawiła: Karolina Siwek, Z-ca Burmistrza 

Głos w dyskusji zabrali: 
P.Szyszlak – pytał dlaczego termin sesji jest w poniedziałek? 
Z-ca Burmistrza – wyjaśniła, że do 28 czerwca jest prowadzony nabór na wnioski tj. opiekę 

wytchnieniową. Miasto może pozyskać środki zewnętrzne. Jest też współpraca  z Powiatem. 
Miasto będzie musiało wskazać tzw. mieszkanie wytchnieniowe z zasobu komunalnego  
w słabym stanie technicznym, aby je wyremontować. Chodzi o to, aby można było rozdzielić 
sprawcę i ofiarę. 

P.Szyszlak – pytał kto jest liderem? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że Powiat, oni szykują wniosek. Szczegóły zna Dyrektor 

MOPS.  
Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 
 
f) w sprawie zgody na ustanowienie zastawu rejestrowego na udziałach Miasta w Spółce 

z ograniczoną odpowiedzialnością „Regionalne Wodociągi i Kanalizacja” z siedzibą 
w Białogardzie - druk F,  
Przedstawiła: Karolina Siwek, Z-ca Burmistrza 

Głos w dyskusji zabrali: 
M.Siwek – pytał skąd taki wielki zastaw? 
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Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że to banki chcą takie duże zabezpieczenie. 
Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-0, przeciw-0, wstrzymało się-5. 
 

g) w sprawie programu działania Rady Miejskiej Białogardu na okres kadencji 2018-2023 - 
druk G. 

 
Przewodniczący Komisji – poinformował, że z uwagi na brak referującego wstrzymuje się od 

głosu. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-0, przeciw-0, wstrzymało się-5. 
 

 
 
Ad 3 

W sprawach różnych głos zabrali: 
M.Kopczyński – pytał o konstrukcję wymiany lamp przy ul. Ludowej?  
Z-ca Burmistrza – poinformowała, że połowa lamp jest Zakładu Energetycznego i Miasto nie 

powinno inwestować w słupy i lampy, które nie są nasze. Zakład Energetyczny zaproponował 
wymianę słupów skorodowanych. Z-ca Burmistrza stwierdziła, że 1400 lamp ma Zakład 
Energetyczny a 900 lamp ma Miasto. 

M.Kopczyński – poddał pod rozwagę czy nie lepiej od nich odkupić lampy, aby całość należała 
do Miasta. 

Po wyczerpaniu dyskusji  zakończono w/w punkt. 
 

Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1520 zakończono Komisję. 

Protokołowała: M.Zimmer 

 

Przewodniczący Komisji 

         Paweł Szyszlak 

   


